



Jennie JOHANSSON



Represents Swedish Federation

Strokes Breaststroke

Olympics -

Worlds 1  1 

Europe 1  5  1 



Nous avons le plaisir de vous informer que le XXXV^{ème} Meeting International de Natation de Monte Carlo aura lieu les 10 et 11 juin 2017 au Centre Nautique Prince Albert II - Stade Louis II.

Nageuse persévérante, **Jennie Johansson** remporte 7 médailles aux **Championnats d'Europe**. Mais c'est en 2012, qu'elle participe à ses premiers **Jeux Olympiques** où elle termine demi-finaliste au 100m brasse.

- Aux derniers **Championnats du Monde** à Kazan, elle finit finaliste au 100m brasse et participe au relais 4x100m 4 nages et permet à son équipe de remporter l'argent. Elle est reconnue pour avoir battu la *recordwoman* Ruta Meilutyte en devenant championne du monde du 50m brasse.
- Ruta détient un record européen établi à Monaco en 2013. Jennie parviendra-t-elle à faire de même cette année?



We are pleased to inform you that the XXXVth International Swimming Meeting of Monte Carlo will take place on the 10th and 11th June 2017.

- Tenacious swimmer, **Jennie Johansson**, won 7 medals at the **European Championships**. In 2012, she takes a part to her first **Olympic Games** where she finished semi-finalist at the 100m breaststroke.
- At the last **World Championships** in Kazan, she ends finalist at the 100m breaststroke, competes at the 4x100m medley relay and allows her team to win silver. She is known to have beaten the recordwoman Ruta Meilutyte by becoming the world champion of the 50m breaststroke.
- Ruta holds the European record set in Monaco in 2013. Will Jennie be able to do the same this year?

Contact :
Federation Monegasque de
Natation

fedmonat@monaco.mc
+377 92 05 40 59
www.montecarlo-swimming.org
www.marenostrumswimming.com

> Date du Meeting : 10 et 11 juin 2017

> Lieu : Stade Louis II, Monaco